
Presidium 12 december 2019 – Rondvragen Nadir Baali 

 

 

1. Kan er een burgerlid bij het presidium aanschuiven? 

Reactie: 

Het reglement van orde voorziet niet in deze mogelijkheid. Om dit te kunnen realiseren 

dient het reglement van orde aangepast te worden. Hiertoe kan een initiatiefvoorstel 

ingediend worden tot wijziging van het reglement van orde of het presidium kan 

besluiten een wijziging van het reglement van orde voor te bereiden. Het wijzigen van het 

reglement heeft om twee redenen niet de voorkeur: het is onlangs aangepast, nadat het 

in 2019 is vastgesteld en daarnaast is het gezien het karakter van het presidium niet altijd  

wenselijk dat burgerleden fractievoorzitters vervangen.  

 

2. Kunnen er andere thema’s in de burgemeesterscolumn zoals eenzaamheid en stille 

armoede toegevoegd worden? 

Reactie: 

Bij voorgaande columns is regelmatig aandacht geweest voor diverse onderwerpen. Dit 

blijft zo voor de toekomst. Ook de genoemde thema’s zullen hierbij in meer of mindere 

mate aan de orde komen. Bij de keuze voor een onderwerp worden diverse 

overwegingen gemaakt. 

   

3. Kunnen de raadsleden op de informatiepagina opgenomen worden? 

Hiertoe heeft de griffie actie ondernomen.  

 

4. Kan de werkgroepvergadering sociaal domein verschoven worden.  

Het presidium heeft de planning vastgesteld en heeft niet gereageerd op deze vraag. Er 

wordt zo min mogelijk geschoven met data en zoveel mogelijk getracht besluitvorming 

hierover bij het presidium te leggen. De volgende mogelijkheid is dit op 19 maart voor te 

leggen aan het presidium. De werkgroepvergadering is in de week daar voor. Het voorstel 

is dan ook niet met deze datum te schuiven.   

 

5. Kunnen tijdens de vergaderingen de telefoons uit, kan dit met het college gedeeld 

worden?  

De burgemeester neemt dit signaal mee.  

 

6. Het principe ‘korte vraag kort antwoord’ is arbitrair.  

Hierover is in de presidiumvergadering reeds van gedachten gewisseld door de heren 

Remery en Baali.  


